

Protokoll för styrelsemöte i Katrineholms Ju Jutsuklubb

Datum: 250830

Tid: 14:00 -

Plats: Sultans konditori jvst.

Närvarande: Magnus Larsson, Jan-Erik Roos, Sol Roos

1. Mötets öppnas

Ordförande hälsade välkomna och öppnade mötet.

2. Val av mötessekreterare

Magnus valdes att föra protokoll.

3. Val av justerare

Jan-Erik valdes att justera protokollet.

4. Godkännande av dagordning

Magnus läste upp dagordning som godkändes.

5. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. Några kommentarer till protokollet.

a. Mattor

JE har haft kontakt med fastighet/lokaluthyrningen och lyft frågan om att få förvara mattor i Bie skola samt att få tillgång till städmaterial.

b. Katrineholmsveckan – pep-dagen

Dagen genomfördes och det kom löpande ungdomar som provade på. Sörmlands radio gjorde en intervju med JE och Oscar från KKF. Vi har ännu inte sett någon frukt av dagen men väntar med spänning.

c. Tema-veckor/samarbete med Järvenskolan.

Jan-Erik var där och mötte ungdomar men det var inte planerat från skolans sida. Kort sammanfattat blev det inte en positiv upplevelse.

d. I helgen genomfördes ungdomsläget med KJK, KKF och VJK.

Sammantaget gick det hela väldigt bra och ungdomarna var mycket positiva. Dock var det inga ungdomar från KJK.

6. Ärenden

a. Kommande bidragsansökningar/event

Katrineholm har ett sökfönster som bara är öppet i september. Med anledning av det och att presentera oss som ny förening vill få till en träff med föreningskonsulenter. Vårt förslag är tisdagen den 16/9 17:30.

- b. Lägga in läger i träningskalender
Vi lade in och uppdaterade träningskalendern.
- c. Lägga upp grupper i IdrottOnline
Vi fixade och trixade med att lägga in grupper inför höstens träningar och korrigerade så att alla roller stämmer och vi kan föra närvaro. Det är bra när det fungerar.
- d. Kalender/årshjul
Vi beslutar att bordlägga frågan men Magnus skall skicka ut excel-filen för kännedom.
- e. Appen, Idrott online
Vi gick igenom, och fixade med, lösenord och inloggningar. Nu skall det fungera.
- f. Budget/ekonomi
Inga förändringar i kassan. Vi inväntar ett LOK-bidrag på 720 kronor.
- g. Mattor/vagn
JE har haft kontakt med kommunen men inväntar svar om att få förvara mattorna i Bie skola.
När beslut kommer har Daniel i VJK tagit sig an att (tillsammans med Sabinas make) tillverka vagnar för ändamålet.
- h. Föreningsträff, Lokstallarna
6/9 kommer årets föreningsträff att gå av stapeln. Magnus kommer att representera klubben på dagen.
- i. Beachflaggan
Beachflaggan är godkänd av styrelsen och beställningen skickad.

7. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

8. Nästa möte

Vi planerar för nästa möte till efter träffen med föreningskonsulenterna.

9. Mötets avslutande

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet.